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PROTOKÓŁ Nr 16/2011 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 14 września 2011 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czterech członków Komisji Kultury i Oświaty  - nieobecny: M. Mnich, 
b) Małgorzata Pipczyńska – OPS 
 
 
Porządek obrad: 
 
 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Wypoczynek letni. 
5. Osiągnięcia szkół w minionym roku szkolnym. 

 6.  Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1-3 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych 
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie przyjęto protokół  
z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad 4 
 
Pani M. Pipczyńska w zastępstwie p. Kierownik OPS-u przedstawiła Komisji informację na 
temat wypoczynku letniego współfinansowanego przez OPS i Komisję Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
Dzieci z naszej gminy wzięły udział w kolonii w Szklanej Hucie ( 16 – 29.07) organizowanej 
przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie – 14 dzieci. 
E. Fryckowska zapytała o kryteria kwalifikacji. 
P. M. Pipczyńska odpowiedziała, że było kryterium: stypendia a więc socjalne i korzystanie  
z dożywiania. Oprócz tego wydatkowano środki z Komisji Profilaktyki na następujące 
przedsięwzięcia: 

- sportowe lato (sołectwo Dębnica Kaszubska – 500,00 zł, 
- nocne szukanie skarbu (GOK, świetlica Budowo) – 1.000 zł, 
- festyn sportowy (sołectwa Krzywań-Grabin) – 200,00 zł, 
- Puchar Lata im. T. Koguta – 100, 00 zł, 
- Cyrk przyjechał (Gogolewko) – 500,00 zł, 
- Lato – czas radości  (festyn, Zespół Szkół w Dębnicy Kasz.) – 04-11.08. 

I. Tabaka poprosiła o wyjaśnienie dlaczego nie doszedł do skutku wyjazd do Stobiernej, na 
który przeznaczon o 8.420 zł. 
Pani M. Pipczyńska poinformowała, że nie potrafi udzielić odpowiedzi, bo za organizację 
tego wyjazdu odpowiadała p. zastępca dyrektora Zespołu Szkół w Dębnicy Kaszubskiej 
Ewelina Jankowska  
W związku z tym Komisja postanowiła, że zwróci się do P. Wójta z prośbą o wyjaśnienie 
dlaczego ten wyjazd odwołano o w jakim terminie i trybie, jak również poprosi o wyjaśnienie 
nieprawidłowości w wyjeździe młodzieży gimnazjalnej na wycieczkę w ramach 
realizowanego projektu. 
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Ad 5  
 
Zapoznano się z osiągnięciami szkół w minionym roku szkolnym. 
Informacje otrzymane od dyrektorów szkół w załączeniu. Jedynie dyrektor szkoły  
w Gogolewie p. I. Warkocka nie zechciała się pochwalić osiągnięciami swych uczniów  
i nauczycieli twierdząc, że nadmiar obowiązków jej na to nie pozwala ( pismo w załączeniu). 
Członkowie Komisji wyrazili zdziwienie tłumaczeniem p. dyrektor, gdyż przygotowanie 
krótkiej informacji, o którą prosiliśmy, na pewno nie zajęłaby p. dyrektor  więcej czasu, niż 
napisanie pisma, które wystosowała do Komisji. 
 
Ad 6 
 
a)  

Zapoznano się z pismami rodziców uczniów kl. I – III, którzy przeszli do budynku „B” 
przy gimnazjum.  

Postanowiono, że przewodnicząca Komisji E. Fryckowska w najbliższych dniach 
odwiedzi szkołę w godzinach lekcyjnych, aby sprawdzić, czy rzeczywiście obawy rodziców 
się potwierdzą. 
 
b) 
 Radna I. Tabaka i B. Stachowicz podzieliły się informacjami na temat wykorzystania 
autobusu przez szkołę w Gogolewie. 
Ponieważ dochodzą nas informacje, że autobus wozi bardzo małą ilość dzieci, ma puste 
przebiegi, postanowiono wspólnie z Komisją Rewizyjną, przyjrzeć się temu problemowi, jak  
i problemowi dowozu uczniów do wszystkich szkół. Jest to reakcja na skargi rodziców. 
 
c) 

O spotkanie z Komisją poprosił p. K. Czapiewski – pracownik Urzędu Gminy. 
Przedstawił problem zatrudnienia na „Orliku”. Poprosił Komisję, aby zwróciła uwagę, że  
w przyszłorocznym budżecie powinny zostać zabezpieczone środki na etaty dla animatorów, 
gdyż musimy takie osoby zatrudnić, a budżet państwa nie gwarantuje nam na to środków. 
Komisja dostrzegas problem i popiera koncepcję przedstawioną przez p. K. Czapiewskiego. 
 
Protokołowała: E. Fryckowska 
                                                                                                                Przewodnicząca 
                                                                                                           Kom isji Kultury i Oświaty 
 
                                                                                                                / -/Elżbieta Fryckowska  
 
 

 


